

**KERATAN AKHBAR-AKHBAR TEMPATAN
TARIKH: 15 FEBRUARI 2017 (RABU)**

Bil	Tajuk	Akhbar
1.	Residents undergo tests	New Straits Times
2.	Angin kencang, laut bergelora dijangka berterusan hingga Jumaat	BERNAMA
3.	500 pelancong terkandas di Pulau Tioman	Utusan Online
4.	Merengek lapar di Pulau Tioman	Harian Metro
5.	Fikir sebelum sebar	Harian Metro
6.	Masyarakat cepat kongsi berita	Harian Metro
7.	Fasilitator PSNCWU maut nahas	Sinar Harian

KERATAN AKHBAR
NEW STRAITS TIMES (NEWS) : MUKA SURAT 12
TARIKH : 15 FEBRUARI 2017 (RABU)

RADIATION SCARE

Residents undergo tests

SHAH ALAM: Two residents of Seri Era Apartment, who were in close proximity of the material containing Iridium 192 found in their neighbourhood on Saturday, had gone for blood tests yesterday, following advice from the Atomic Energy Licensing Board and the authorities.

Kalsom Ahmad, 70, who operates a mini-market on the ground floor of Block 5 where the materials were found, had gone for the test with her neighbour, Sandhi Raman, whose residential unit is located directly across the business premises.

Sandhi, 50, who works as a sweeper at the apartment, had found and picked up the materials and thrown them into the rubbish bin in her unit on Saturday.

Kalsom told the *New Straits Times* that they were taken by the authorities to a clinic in Section 19 here to have their blood tested about 11am.

Kalsom, who has been a resident there for 10 years, said she was unaware of the health hazards of the materials until she was told by police



Kalsom Ahmad

and the apartment's residents representative.

"Since Sunday until today (yesterday), I have been experiencing headaches, burning sensation in my eyes, itchiness on my face and my body feels 'heaty'. I am waiting for the blood test results. I hope that I will be okay.

"I have been taking paracetamol to alleviate my headaches and putting pain relief patches on my temples. The headaches have not gone away since Sunday. I'm scared of what will happen to me," Kalsom said.

Meanwhile, Sandhi was relieved that she showed no symptoms of



Sandhi Raman showing the spot where she found the material containing Iridium 192 at Seri Era Apartment in Shah Alam yesterday. PIC BY MUHAMMAD SULAIMAN

nausea and dizziness despite coming into direct contact with the radioactive material.

"However, it is better that I go for a medical check-up to be on the safe side," said Sandhi who has been living there for two years.

Sandhi said she had found the materials at the apartment's mailbox

area, which was outside her unit.

"I believe it had fallen from a gunny sack. So, I picked it up and placed it on top of the mailboxes.

"Fearing that children would play with it, I threw it into a rubbish bin inside my home. Not long after that, police showed up. I did not know that the material was hazardous until po-

lice told me."

Sandhi said she was earlier approached by a man, believed to be a scrap metal dealer.

"He had asked me to keep an eye on a gunny sack while he went to look for a friend who lived nearby. He said they would sell off whatever was in the gunny sack," she said.



Angin Kencang, Laut Bergelora Dijangka Berterusan Hingga Jumaat

KUALA LUMPUR, 14 Feb (Bernama) -- Amaran angin kencang timur laut dan laut bergelora kategori kedua di kawasan perairan Condore, Reef North, Layang-Layang dan Palawan dijangka berterusan sehingga Jumaat ini.

Jabatan Meteorologi Malaysia dalam kenyataan hari ini menyatakan angin kencang berkelajuan 50 hingga 60 kilometer sejam (kmsj) dengan ketinggian ombak sehingga 4.5 meter itu berbahaya kepada semua aktiviti perkapalan dan pantai termasuk menangkap ikan dan perkhidmatan feri.

Angin kencang dan keadaan laut bergelora turut melanda kawasan perairan Samui, Tioman, Bunguran, Kuching, Reef South, Labuan dan Sulu hingga Jumaat ini, dengan angin kencang pada kelajuan 40 hingga 50 kmsj dan ketinggian ombak sehingga 3.5 meter.

Situasi sama juga diramal berlaku di perairan Kelantan, Terengganu, Pahang, Johor Timur, Sarawak, Wilayah Persekutuan Labuan dan Sabah (pedalaman, pantai barat, Kudat dan Sandakan).

Keadaan itu berbahaya kepada bot-bot kecil, rekreasi dan sukan laut, menurut kenyataan itu.

Selain itu, kawasan pantai di Kelantan, Terengganu, Pahang dan Johor Timur terdedah kepada kejadian kenaikan paras air laut sehingga Jumaat ini.

-- BERNAMA



500 pelancong terkandas di Pulau Tioman



KUANTAN 14 Feb. - BEBERAPA pelancong yang terkandas akibat laut bergelora di Pulau Tioman, Rompin, di sini hari ini. - UTUSAN/MOHAMAD SHOFI MAT ISA

KUANTAN 14 Feb. - Keadaan laut bergelora dan angin kencang ekoran cuaca buruk sejak semalam menyebabkan kira-kira 500 pelancong terkandas di Pulau Tioman, Rompin dekat sini.

Situasi itu berlaku kerana perkhidmatan feri ke pulau peranginan tersebut terpaksa dihentikan sementara waktu sehingga cuaca kembali pulih.

Pengurus Operasi Bluewater Express, Mohammad Syafiq Farhan berkata, keadaan ombak besar serta angin kencang menyebabkan kapten feri tidak mahu mengambil risiko menghantar dan mengambil pelancong di pulau berkenaan.

"Kami menerima banyak aduan dan rungutan daripada pelancong yang mahu kami meneruskan perkhidmatan tetapi kami tidak mahu mengambil risiko kerana melibatkan isu keselamatan dan nyawa penumpang.

"Difahamkan, **Jabatan Meteorologi** mengeluarkan amaran sehingga Jumaat ini namun kami akan kembali beroperasi semula jika keadaan cuaca bertambah baik," katanya ketika dihubungi di sini hari ini.

Bluewater Express yang berpangkalan di Mersing, Rompin mempunyai sembilan feri yang setiap satunya mampu membawa kira-kira 200 penumpang.

Mohammad Syafiq berkata, kejadian sama pernah berlaku ketika perayaan Tahun Baharu Cina baru-baru ini yang membabitkan kira-kira 400 pelancong.

Sementara itu, seorang pelancong, Abdul Ifwad Mohamad Ruslee, 27, berkata, dia tiba di pulau peranginan berkenaan pada Sabtu lalu untuk bercuti bersama isteri serta anaknya.

"Apabila tiba di Pulau Tioman, saya diberitahu oleh pelancong lain tentang keadaan laut bergelora sejak Jumaat lalu," katanya.

Difahamkan, Tentera Laut Diraja Malaysia (TLDM) akan menghantar kapal KD Terengganu milik agensi keselamatan itu untuk membawa keluar pelancong yang terkandas di pulau berkenaan.

Kapal itu akan bertolak dari Pangkalan TLDM Tanjung Gelang di sini pukul 9 malam ini dan dijangka tiba di pulau berkenaan pagi esok. - UTUSAN ONLINE

KERATAN AKHBAR
HARIAN METRO (SETEMPAT) : MUKA SURAT 23
TARIKH : 15 FEBRUARI 2017 (RABU)



SEBAGIAN pelancong yang terkandas di Jeti Mersing untuk ke Pulau Tioman berikutan cuaca buruk dan ombak besar sejak Ahad lalu.

Merengek lapar di Pulau Tioman

Raja Norain Hidayah
 Raja Abdul Aziz
 norain@metro.com.my

■ 500 pelancong terkandas akibat ombak besar, ibu jenuh cari makanan bayi

Relegan

“Bekalan makanan anak sudah habis kerana menjangka hanya berada di pulau ini selama dua hari, tidak tahu pula akan terkandas di sini. Puan saya mencari makanan bayi di sini namun tiada satu pun kedai menjualnya.

“Anak saya kini hanya bergantung kepada susu badan namun dia sering merengek kerana lapar,” kata Abdul Iffwad Mohamad Ruslee, 27.

Dia seorang daripada kira-kira 500 pelancong yang terkandas di Pulau Tioman, di sini, berikutan cuaca buruk dan ombak besar sejak Ahad lalu.

Dia ke pulau peranginan itu untuk bercuti bersama isterinya, Nor Shalina Abd Wahid, 27, serta anak mereka, Alra Sofea yang berusia tujuh bulan pada Sabtu lalu.

Oleh kerana percutian hanya untuk dua hari, kami hanya membawa barang keperluan termasuk makanan

bayi secukupnya, tidak jangka pula berdepan keadaan sebegini.

“Sebelum ini, saya sudah beberapa kali bercuti ke pu-

lau ini namun ini adalah kali pertama berdepan keadaan sebegini, tidak tahu berapa lama lagi kami akan terkandas di sini,” katanya.

Abdul Iffwad berkata, mereka menaiki feri dari jeti Mersing, Johor dan ketika itu langsung tidak dimaklumkan mengenai keadaan cuaca

yang buruk sebaliknya jadual perjalanan feri berjalan seperti biasa.

Katanya, namun apabila tiba di pulau peranginan berkenaan ada pelancong lain memaklumkan laut bergelora sejak jumaat lalu dan lebih teruk.

“Mereka mendakwa ada kejadian air laut memasuki feri sehingga paras buku lali.

“Saya kesal kerana pihak pengusaha feri tidak memaklumkan terlebih dulu kepada kami, jika mengetahui lebih awal sudah tentu saya akan membatalkan percutian ini kerana tidak mahu perkara buruk berlaku.

“Saya sudah beberapa kali menghubungi pengusaha bot dan mereka hanya meminta kami supaya bersabar sementara keadaan cuaca bertambah baik, mereka juga memberitahu jika esok (hari ini) ada feri yang akan ke Tioman, mereka akan membawa keluar pelancong yang terkandas,” katanya yang bekerja sebagai jururawat di Pusat Perubatan Subang Jaya, Selangor.

Jabatan Meteorologi Malaysia sebelum ini mengeluarkan amaran angin kencang dan laut bergelora di beberapa perairan seluruh negara termasuk Pulau Tioman dan keadaan diramal berlarutan sehingga Jumaat ini.

Sementara itu, Ketua Kampung Tekek Zulkarnain A Hamid berkata, dia bimbang jika keadaan berlarutan bekalan bahan basah akan terputus berikutan jumlah pelancong yang terkandas di pulau itu ramai.

Katanya, sehingga kini keadaan masih terkawal walaupun segelintir pelancong

terutama pelancong asing merungut berikutan tidak dapat keluar dari pulau itu.

“Difahamkan ada pelancong yang menempah tiket penerbangan dan juga tempat penginapan lain, apabila berlaku keadaan sebegini mereka terpaksa menanggung kerugian.

“Namun, tiada apa yang dapat dilakukan buat masa ini memandangkan perkhidmatan feri dihentikan sementara, soal cuaca bukan sesuatu yang dapat kita jangka,” katanya.

Dalam pada itu, pengusaha feri Bluewater Express memaklumkan terpaksa mengantung seketika perkhidmatan feri mereka sehingga cuaca baik.

Pengurus Operasinya, Mohammad Syafiq Farhan berkata, tindakan itu diambil kerana keadaan laut bergelora berisiko mendatangkan kerosakan kepada feri selain mengancam keselamatan penumpang.



“Kita sedar penumpang terutama yang berada di Pulau Tioman merungut dan marah apabila kita mengambil tindakan ini, namun kita tidak mahu mengambil mudah kerana ia bersangkutan paut dengan nyawa mereka.

“Walaupun Jabatan Meteorologi (Malaysia) meramalkan keadaan ini berlarutan sehingga Jumaat, kita akan memantau keadaan semasa, jika bertambah baik kita akan meneruskan semula operasi seperti biasa,” katanya ketika dihubungi, di sini, semalam.

Mohammad Syafiq berkata, kejadian sama pernah berlaku ketika perayaan Tahun Baru Cina, baru-baru ini yang membabitkan kira-kira 400 pelancong.

FIKIR SEBELUM SEBAR

Afiq Hanif

afiq_hanif@hmetro.com.my

Zaman digital menghasilkan maklumat terpampang di hujung jari termasuklah aktiviti membaca berita namun dengan lambakan informasi yang berlegar di Internet mengakibatkan banyak berita palsu disebarkan.

Lebih memburukkan keadaan, sikap pengguna

Internet yang gatal tangan pantas berkongsi berita terbabit meskipun sumbernya masih belum disahkan atau diragui ternyata membimbangkan.

Sama ada mahu menjadi wartawan tidak bertauliah di Internet atau jenis yang sentiasa mahu menjadi orang pertama menyebarkan berita menyebabkan penyebaran berita palsu berleluasa sehingga menenggelamkan berita sebenar.

>2&3



